
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 853
van WILFRIED VANDAELE
datum: 23 juni 2017

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

GRUP ‘Tweede Golf en stadsrandbos Knokke’  -  Stand van zaken

In antwoord op een schriftelijke vraag van Bart Nevens (nr. 338 van 6 februari 2017) 
over de voortgang van de GRUP’s in uitvoering van het Golfmemorandum stelde de 
minister dat een voorontwerp van GRUP in opmaak was met het oog op een plenaire 
vergadering. Volgens de minister waren alle elementen intussen duidelijk in kaart 
gebracht en waren er geen belemmeringen of obstakels meer die de voortgang van dit 
planproces kunnen belemmeren. 

De plenaire vergadering over het voorontwerp GRUP was gepland voor 26 juni 2017. 
Deze vergadering werd echter op initiatief van het kabinet van de minister geannuleerd 
op 13 juni. 

1. Om welke reden werd de plenaire vergadering voor het GRUP Tweede golf en 
stadsrandbos Knokke geannuleerd?

2. Welke belemmeringen of obstakels zijn er opgedoken die de voortgang van dit 
planningsproces alsnog in de weg staan, niettegenstaande de minister eerder aangaf 
dat er geen problemen meer waren?

3. Op welke termijn zal een al dan niet aangepast voorontwerp van GRUP worden 
voorgelegd aan een nieuwe plenaire vergadering?



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 853 van 23 juni 2017
van WILFRIED VANDAELE

1. De plenaire vergadering is geannuleerd omdat de stad Knokke-Heist delegatie hheft 
gevraagd om een gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan op te maken voor het 
golfterrein en het stadsrandbos. De stad zal de opmaak van het plan dus overnemen 
van het gewest.

2. Vermits de gemeente de delegatie zou vragen om een gemeentelijk ruimtelijk 
uitvoeringsplan op te maken, was het niet opportuun de plenaire vergadering over 
het voorontwerp gewestelijk RUP plaats te laten vinden.

3. De stad Knokke-Heist zal een plenaire vergadering te organiseren.


